
 

 

Bedum, 23 april 2014  

Betreft:  vragen inz. CBS de Haven te Onderdendam, 

Voorzitter, 

Op 17 maart jl. heeft de fractie van de VVD schriftelijke vragen gesteld in verband met de 

voorgenomen sluiting van CBS de Haven in Onderdendam. Het college heeft die vragen op 27 maart 

jl schriftelijk beantwoord. 

Uit de antwoorden van het college blijkt dat er binnen de wet- en regelgeving mogelijkheden zijn om 

CBS “de Haven”open te houden, door het gemiddeld aantal leerlingen per school dat onder een 

bestuur valt, als maatstaf te nemen. In de gemeente Bedum vallen “De Regenboog” en “De Haven” 

onder het bestuur van VCPO Noord Groningen. Het gemiddeld aantal leerlingen van beide scholen 

ligt (ook voor de komende jaren) boven de opheffingsgrens.  

Desondanks heeft het bestuur van VCPONG gisteren (23 april) aan de ouders van leerlingen van “de 

Haven” meegedeeld het besluit om de school per 1 augustus 2015 te sluiten, te handhaven.  

Aan de ouders is meegedeeld dat het besluit op 15 mei as. definitief is tenzij er overtuigende 

argumenten voor het open houden van de school, worden aangedragen. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de fractie van de VVD de volgende vragen: 

1. Heeft het college na de beantwoording van onze schriftelijke vragen overleg gehad over deze 

situatie en is het college geïnformeerd over de overwegingen die voor de VCPONG aanleiding 

zijn om bovengenoemd besluit te nemen? 

2. Kan het college eventueel in overleg met een vertegenwoordiging van de MR van CBS “de 

Haven”  onderzoeken of er argumenten zijn die de VCPONG op andere gedachten kunnen 

brengen en zo ja, kan het college het bestuur van de VCPONG uiterlijk 15 mei as. daarover 

informeren met het verzoek hun besluit te heroverwegen? 

Zo neen, wat zijn daarvoor de overwegingen van het college? 

 

Uit de op dit moment beschikbare informatie (o.a. “Toekomstscenario’s Scholenspreiding Noord 

Groningen”van Van Beekveld en Terpstra) blijkt dat de besturen van basisscholen in Noord 

Groningen de invulling van de onderwijsbehoefte in Onderdendam vooral in Winsum zoeken en niet 

in Bedum. De fractie van de VVD vindt dat een onlogische en ongewenste benadering 

3. Is het college met de VVD van mening dat de invulling van de onderwijsbehoefte in 

Onderdendam vooral binnen de gemeentegrenzen van Bedum moet worden gezocht? 

4. Indien sluiting van CBS “de Haven” toch onvermijdelijk blijkt kan het college dan faciliteiten 

ter beschikking stellen (bijv. leerlingenvervoer) om de nadelige effecten van de sluiting tot 

een minimum te beperken? 


